

SIDART



## INVITATION

**M. Ivan L. Head, président de la**  
**V<sup>e</sup> Conférence internationale sur le SIDA,**

*a l'honneur de vous inviter  
à la réception d'ouverture de*

**SIDART**

*le 2 juin 1989 à 18h00  
à la mezzanine  
du Complexe Guy-Favreau,  
200 René-Lévesque ouest  
Montréal (Québec)*

**Mr. Ivan L. Head, Chairman of the**  
**V International Conference on AIDS,**

*cordially invites you to the  
Opening of*

**SIDART**

*June 2, 1989 at 18:00 hours  
on the mezzanine of  
the Guy-Favreau Complexe  
200 René-Lévesque West  
Montreal (Quebec)*

**SIDART** est un corridor reliant le Palais de Congrès à la Place des Arts par les complexes Guy-Favreau et Desjardins, où alternent manifestations culturelles et expositions artistiques. C'est donc par une «galerie» unique en son genre que les délégués accèdent au coeur de Montréal et que tous les Montréalais ont l'occasion de participer à la Conférence. Les activités et créations locales, nationales et internationales de **SIDART** servent ainsi de point de rencontre aux délégués et aux Montréalais.

**SIDART** consists of a corridor of art exhibitions and cultural events which extend from the Palais des Congrès through Complexe Guy-Favreau and Complexe Desjardins to Place des Arts. **SIDART** provides Conference delegates with a unique passage into the heart of Montreal. Equally important, however, is that through **SIDART**, all Montrealers are given an opportunity to participate in the Conference. Thus do the international, national and local activities and artifacts of **SIDART** provide a meeting ground between delegates and Montrealers.